
Stoltenberg: Atak na jednego sojusznika jest
atakiem na całe NATO

– Decyzje, które tutaj zapadną, uczynią nas jeszcze mocniejszym sojuszem – mówił podczas
konferencji prasowej sekretarz generalny NATO Jens Stoltenberg.

Na początku konferencji prasowej szef NATO podziękował za zaproszenie do Warszawy oraz ciepłe
przyjęcie przez polskie władze. Jak podkreślił Stoltenberg, jest to już jego kolejna i być może
najważniejsza wizyta w Polsce.

– Świat jest bardziej niebezpieczny, niż kilka lat temu – podkreślał szef Sojuszu. Stoltenberg
stwierdził, że w obecnej sytuacji istotne jest pokazanie, że Sojusz jest gotowy nie tylko kontrolować
sytuację międzynarodową, ale także przewidywać wydarzenia za swoimi granicami i sprawnie na nie
odpowiadać.

Jak podkreślał szef NATO, w tej chwili trwa dyskusja na temat rozmieszczenia międzynarodowych sił
na wschodzie Europy – w Polsce, Litwie, Estonii i Łotwie. Stoltenberg dodał, że obecność wojsk
Sojuszu podkreśla tylko jedność organizacji. – Atak na jednego sojusznika jest atakiem na całe NATO
– mówił polityk.

Sekretarz Generalny podkreślił, że rozpoczynający się szczyt jest "kamieniem milowym" w historii
Sojuszu, a Polska od momentu wejścia do NATO jest "bardzo ważnym sojusznikiem, który daje duży
wkład w ćwiczenia i działania".
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